

Eskilstunaskyttets Samarbetsorganisation

Protokoll

Plats: Jören Vävares gata 1 A

Datum: 2024-09-25

Tid: kl.1900

Möte nr: 3

Typ av möte: Styrelsen

Närvarande:

Ordförande Fredrik Lindblad – Hemvärnet

Vice Ordförande Per Lundqvist - EJSK

Sekreterare Mikael Johansson – IPSC Smedjan

Ledamot Kenneth Malm - ESSK

Ledamot Sigge Isaksson – EOJK

Ledamot Tommy Jonsson - EHeVF

Ledamot Roger Russing - EPK

Ledamot Pontus Bergsten – IPSC Smedjan

Ledamot Alexander Sjöberg – S:t Eskilsskyttar

Suppleant Hans Esbjörnsson – Ärla Skytteförening

Suppleant Thomas Edvardsson – S:t Eskilsskyttar

Övriga Funktioner

Revisor Michael Bjurshagen – S:t Eskilsskytte

Revisor Joel Edving – Ärla Skytteförening

Revisorssuppleant Gunnar Karlsson – EPK

Revisorssuppleant Daniel Papa – EPK

1. Mötets öppnanden

Fredrik öppnar mötet

2. Val av ordförande

Sittande

3. Val av Sekreterare

Sittande

4. Val av justeringsman

Roger Russing utses till att jämte ordförande justera dagens protokoll.

5. Föregående Protokoll

Protokoll från möte nr2, läggs till handlingarna efter genomgång på mötet.

Justerat protokoll läggs ut på Laget av Alexander

6. Ärenden och Skrivelser

6.2.1 Fråga från medlem om hur man bokar bana för egen aktivitet utanför ordinarie träningstider (Ej kommersiell). Bokning sker i Rbok, medlem bokar i föreningens namn - **Klart**

6.2.2 Fråga från Skyttebloggen om dom kan nyttja Hugelsta på icke bokad tid av föreningar att spela in ljud (Oklart vilka ljud). Styrelsen beslutar att det går bra så länge det är säkert. Tommy pratar med dom - **Pågår**

6.2.3 Fråga om vad vi ska göra med eventuella pengar som uppkommer av timmer som fälls. Förslag är att använda dom till transportkostnader för vallsand. Beslut av styrelsen att avvakta tills vi vet vilka summor det pratas om. Frågan bordläggs tills mer fakta finns – **Pågår**

6.3.1 Fakturor angående Larmet för jaktklubbarna. Föreningarna har begärt ut en larmväska. Enligt Sigge har han tagit upp att fakturor ska betalas, det har inte gjorts av Maxe. Nu har Kassören Knut betalat dom fakturor som Per har lämnat över till honom för betalning. Faktura till Folksam är betalda, självriskan kommer att Jaktskytteklubbarna att få betala till Samskyttet som ligger ute med pengarna nu.

7. Rapportering från Projektgrupper

7.2.1 Projektgruppen inkommer med en egen text angående pågående arbeten. Den läggs som Bilaga till mötesprotokollet

7.3.1 26/10 kommer Hellestens Bygg och Entreprenad AB påbörjar arbetet med vallarna I och H

8. Information från Kommunen

8.3.1 Fredrik har haft möte med Mattias Alberts, Kommunen har kommit fram till hur vi

ska reglera År 2024 – Samskyttet debiterar Polisen ca 100 000kr, Kommunen tar 100 000kr i Hyra. Kommunens kostnader för väggrus och åtgärder av vallar efter besiktning beräknas till 50 000kr som kommunen tar kostnaden för. Kommunen tänker betala ut 100 000kr i driftbidrag för 2024 som Samskyttet ska fördela ut till Klubbarna

År 2025 Kommunen ska ha 40kr/m² inomhuslokal vilket hamnar på ca 30 000kr/år

I kostnaden på 30 000kr ingår Sophantering, El, vatten och avlopp osv

Föreningarna får ta sina egna försäkringar – Dessa är genom förbunden oftast

Klubbarna får ansvara för eget larm vid behov, Kommunen kommer inte att ha något larm uppe på Hugelsta

49kr/tag blir en engångssumma för bomen som kommer att sättas upp skyndsamt, Föreningarna måste vara stödberättigade för att ha rätt till tagar till medlemmar. Klubbarna anmäler in till Kommunen om medlem inte är aktiv och inte har behov av tag längre som då stängs av.

8.3.2 I tisdags vecka 39 så var det besiktning av 300meters vällen. Vällen är godkänt men med synpunkter, högersidan om vällen var det för mycket sly samt att bländet var för hårt. Detta måste åtgärdas skyndsamt, Kommunen kommer att åtgärda dessa punkter. Bannan får efter detta tas i bruk igen

9. Beslut

9.3.1 Möte med kommunen 15/10

10. Nästa möte

Möte nr 4 Styrelsemöte 2024-10-15 onsdag kl.1600 Faktorigatan 2 – Angående avtal med Kommunen

Möte nr 5 Ordförandemöte 2024-10-16 onsdag kl.1900 Hugelsta Paviljongen – Presentation av signerat avtal med Kommunen

11. Övrigt

Inget nytt

12. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet

Mikael Johansson, Sekreterare

Fredrik Lindblad, Ordförande

Roger Russing, Justeringsman